
Referat FAU møte nr 4 for Roaldsøy Skole – skoleåret 2023/2024 
● Dag: Tirsdag 09.mars 2023 
●  Tid:  18:00 til 19:30 
● Sted: Roaldsøy skole 

 

FAU Representanter 2023-2024 Tilstede 
klasse Navn Mobil Email 

1   
Erlend Nyheim 91849838 erlend@nyheim.net 

 Sabrina Lykkebak Larsen 95702181 sabrinalykkebak96@hotmail.com 
2 Eirik Sunde 46935753 Eirik.sunde@gmail.com 
2 Knud Jonassen 90640823 knud@lyse.net 
3 Ann-Christin Johnsen 94279180 annchristinjohnsen@gmail.com 
3 Mari Sørbø Røsjorde 91733188 mari.rosjorde@gmail.com 
4 Irja Viste-Ollestad 90024482 irjaviste@gmail.com 
4 Camilla Pettersen 41370023 fredagsfrida@gmail.com 
5 Anita Paulsen Lunde 47667696 anita.paulsen.lunde@archerwell.com 
5 Anders Lilleheim 91893769 anders.lilleheim@gmail.com 
6 Bjørn Ivar Knudsen 90640823 bjorn@knudsen.is 
6 David Strøm 97505483 david.g.strom@gmail.com 
7 Sekine Skeie 97407115 sekine.skeie@lyse.net 
7 Sandra Nicole Maeckel Østbø 41270132 Sandra_ostbo@lyse.net 

rektor Geir Olsen  geir.trygve.olsen@stavanger.kommune.no 
 
 
 

Sak nr. Sak Ansvarlig 
1 Godkjenning av innkalling og referat. 

Referat godkjent 
Leder 

2 Gjennomgang av aksjonspunkter 
 
Trygg Trafikk 
FAU samarbeider med kommunen om sikring av skolevei. 
Bedre sikt på Ormøy.  
Kommunen har ikke respondert, følges opp til neste gang.  
 
Flere kampanjer «trygg trafikk»?  
Gå/sykle-kampanje kan være aktuelt, gjennomføres i løpet 
av mai 24, med anerkjennelse/premiering på klassenivå. 
Rektor undersøker om det fortsatt er mulig å melde seg 
på.  
 
Droppsone v/barnehagen: leder skriver brev til kommunen 
om forslag til aktuell droppsone her.  
Brev foreløpig ikke sent. 
 
Refleksaksjon arrangert av NAF kan være aktuelt til 
høsten, Ann-Christin undersøker nærmere.   
 
Bro til Vassøy 
Ingen endringer siden sist FAU møte  
 
Skolemat 
Kommunen har bedt om innspill til skolematordningen. 
Frist for tilbakemelding er 15. mai.   
 
Varierte tilbakemeldinger fra klassene, spriker i begge 
retninger men de fleste er negative til en betalingsordning. 
Elevråd og ansatte er også negative til betalingsordning. 
Rektor nevner også prinsippdiskusjoner rundt gratis skole 
og likhetsprinsipper.  
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Foreldrebetalingen er 15,- per barn per måltid. 
 
Uttalelse fra FAU er lik som fra SU: 
«Skolemat har vært et svært positivt initiativ. Det har skapt 
en god sosial arena og et godt samarbeid på tross av en 
del ekstraarbeid. Det foreslås fra høsten en valgfri ordning 
med differensiering av egenandel. Dette vil endre 
rammebetingelsene for dette fellesskapet. Vi mener at 
maten enten må dekkes for alle elever eller avsluttes i sin 
helhet.»   
 
Evaluering av vinterball 
Etter initiativ fra elevene ble det arrangert vinterball for 5., 
6. og 7. klasse. FAU bidro med midler. Foreldres 
tilbakemeldinger er negative, elevene er ikke modne nok, 
og rammene er ikke tydelige.  
 
Arrangementskomite og klassekontakter har gjort en god 
jobb. Hvis det blir arrangert igjen, bør det legges opp til 
aktiviteter. Flere voksne som var til stede hadde en 
negativ opplevelse og kunne ikke tenke seg å gjøre det 
igjen. 
 
FAU i neste skoleår må vurdere deltagelse, eventuell form 
og type arrangement.  
 
FYSAKK 
Fysakk arrangeres 18. juni. FAU vil oppfordre voksne og 
foreldre til å være heiagjeng.  
FAU bidrar også med innkjøp og kutting av frukt for 
utdeling til deltagere.  
 
 
Innkjøp Luciadrakt 
FAU bevilger penger til dette. 
Undersøk priser og innkjøp 
 
Referat og publisering skolens hjemmesider 
Referat fordeles til rektor som publiserer. FAU fordeler 
også til klassene gjennom Facebook. Alle referat blir også 
lagt til i Spond.  
 
Arrangement etter skoletid 
Det er kommet innspill på arrangement på skolen etter 
skoletid kan bidra til bedret skolemilø.  
Rektor bekrefter at skolen kan stilles til disposisjon for 
dette.  
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4 17. mai 
- Vaktlister laget, tidspunkter i planen må muligens 
justeres.  
- Håndbok er oppdatert.  
- QR-koder for VIPPS er laget.  
- Kakespader og pølseklyper må kjøpes inn.  
- Aksjonslister laget.   
Loddbøker eller lignende bonger for kjøp av aktiviteter 
kjøpes inn.  
 
Alle dokumenter ligger tilgjengelige på Spond 
 
 

 

5 Informasjon fra kasserer 
Det er 47.851,- i frie midler.  
Årets bidrag har vært vinterball.  

 
 
 



Søknader om midler til håndballmål, basketkurver o.l. kan 
med fordel fra idrettslaget, muligheten for å bli tildelt noe 
ser ut til å være større enn hvis FAU er avsender.  

Kasserer 

6 Informasjon fra SU 
Ingen møter siden sist 

 

7 Informasjon fra Skolemiljøutvalg 
Nye skoleregler innført, ingen vesentlige tilbakemeldinger.  
Mobilhotell er innført.  
5. og 6. klasse betjener utlånsbu, som er oppdatert med 
sommerutvalg.  
Elevene har etterspurt undervisning med flere aktiviteter, 
både i friminutt og i klassene. Gruppearbeid og prosjekter 
er også ønsket.  
 

 

8 Bydels FAU 
Etablert.  
Forslaget er at 6. eller 7. klasse FAU deltar, da det kan 
være en fin måte å tilegne seg kunnskap om hva som 
rører seg på Hundvågskolene før elevene begynner der.  

 

9 Orientering fra rektor. 
Bemanning 
Etterfølgeren til Tove i 4. klasse er på plass fra 01. mai. 
Sissel blir kontaktlærer ut skoleåret.  
 
SFO er 7 ansatte som ser ut til å bli stabile gjennom hele 
skoleåret. Det vurderes en team-leder som kan være 
voksenveileder.  
 
Kontaktlærere for neste skoleår er ikke klart per i dag. Det 
søkes i hovedsak stabilitet, men det er heller ikke slik at 
en kontaktlærer følger en klasse gjennom syv år.  
 
Neste års 1. klassinger ser ut til å bli 16 stykker.  
 
Det er noe tilflyt av elever fra andre skoler, og noe 
hospitering gjennom våren. Ved utgangen av skoleåret er 
det beregnet at men vil være 140 elever.  
 
Lenden har observert på mellomtrinnet. Sosial omgang 
trenger å trenes og praktiseres. Justering og 
tilbakemelding er en utfordring, elever opplever dette som 
trakassering. Rammene i klassemiljøet må strammes inn, 
og det har vært individuelle samtaler med elevene. Nye 
retningslinjer og rammer presenteres mandag 15. april.  
 
Skolen kurses og trenes i håndtering av vold og trusler.  
 
Økonomi 
Skolen bruker budsjettet, periodiseringseffekter gir 
variasjoner gjennom året.  

 

10 Intet  
 

11 Dato for kommende FAU-møter 
Neste møte er Tirsdag 4.juni kl 18.00 
 

 

 
 Referent: Erlend Nyheim 


